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Reservatiestroken provincie Antwerpen  -  Schrapping

Op de gewestplannen staan sommige reservatiestroken al jaren ingetekend zonder het 
perspectief dat de infrastructuur er ooit komt.

Het decreet dat de VCRO (Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening) op vele punten wijzigt 
(Codextrein), laat de Vlaamse Regering toe in één beweging een aantal reservatiestroken 
te schrappen zonder daarvoor alle betrokken plannen te moeten wijzigen. De Vlaamse 
Regering heeft hiervoor de tijd tot 31 december 2018. 

1. Wat is voor de reservatiestroken in de provincie Antwerpen de stand van zaken en 
timing? 

2. In deze studie 
https://www.provincieantwerpen.be/content/dam/provant/drem/dienst-
mobiliteit/mobiliteitsplanning/RA_QuickscanGewestplantraces_tg.pdf
werden voor alle reservatiestroken in de provincie Antwerpen de noodzaak en de 
verder te nemen stappen onderzocht. 

Wijzigt de beslissing van de Vlaamse Regering deze studie? 

https://www.provincieantwerpen.be/content/dam/provant/drem/dienst-mobiliteit/mobiliteitsplanning/RA_QuickscanGewestplantraces_tg.pdf
https://www.provincieantwerpen.be/content/dam/provant/drem/dienst-mobiliteit/mobiliteitsplanning/RA_QuickscanGewestplantraces_tg.pdf
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1. Ik verwijs naar de antwoorden op de schriftelijke vragen nr. 926 van dhr. Axel Ronse, 
nr. 963 van mevr. Lydia Peeters en nr. 967 van mevr. Tine Rombouts. De opmaak 
van de lijst met te schrappen reservatiestroken voor de provincie Antwerpen volgt 
dezelfde timing als de andere provincies in Vlaanderen. Momenteel wordt de 
screening uitgevoerd. 

2. De studie waarnaar wordt verwezen dateert uit 2008, is gebaseerd op de toen 
beschikbare informatie en juridische context, en geeft suggesties voor vervolgacties 
voor de verschillende reservatiestroken. Ik zie die zin niet in hoe een beslissing van 
de Vlaamse Regering de resultaten van een studie kan wijzigen.  


